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Írásbeli kérdés

Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

"Egyik szerint lehet, másik szerint nem, avagy a jogértelmezé s
felemásságai?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani az
Igazságügyi és Rendészeti Miniszternek . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban megkeresett a Budapesti Műszaki Egyetem egyik végzett hallgatója és
elmondta, hogy a Tudományfilozófia és Tudománytörténet Doktori Iskola Szakma i
Habilitációs Bizottsága és Doktori Tanács 2009. október 22-i ülésén hozott döntése
értelmében doktori fokozatot kapott .

Az Egyetem tájékoztatása alapján doktorrá avatása és oklevelének átadás a
várhatóan 2010 májusában lesz .

A lakóhelye szerinti illetékes Okmányirodát felkeresve doktori címének bejegyzésér e
kérelmet nyújtott be, amelyet azonban elutasítottak azzal az indokolással, hog y
doktori címének viselésére feljogosító oklevelét nem tudta bemutatni .

Leszkó úr ugyan becsatolta a fent nevezett Egyetem Doktori Tanácsának elnöke álta l
aláírt értesítőt, amely igazolja megszerzett doktori fokozatát, de azt az illetéke s
Okmányiroda nem fogadta be szemben más Okmányirodákkal, ahol az ilye n
kérelmeknek ezen irat bemutatásával helyt adnak/adtak .

Tudomásom szerint az Egyetem ezt az értesít őt azért adja ki, mert évente 1-2
alkalommal van doktorrá avatás, és ha az illető augusztusban vizsgázik majd rá
következő év májusában van csak doktorrá avatása, akkor ne várjon közel 1 éve t
arra, hogy doktor címét viselni tudja .

A Dékáni Hivatal szerint eddig mindenhol gond nélkül bejegyezték az adatváltozást
és szerintük az Okmányiroda tévesen alkalmazza a jogszabályt . (pl . : Szent István
Egyetem Gazdasági Kara, ahol szó nélkül átírtak minden hivatalos anyagot, az



egyetemi értesítő alapján.) Az Okmányiroda pedig az Okmányfelügyeleti é s
Ellenőrzési Főosztálytól kapott állásfoglalásra alapozva hozta meg döntését .

A fentiek alapján kérem a Miniszter Úr tájékoztatását és állásfoglalását az ügyben,
egyrészt azért, hogy a végzett hallgatónak ne kelljen több mint fél évet várnia arra ,
hogy az adataiban történt változást bejegyezzék hivatalos okmányaiba, másrészt a
közeljövőben feloldódjon ez a jogértelmezési vita .

Várom mielőbbi válaszát!

Dr. Czomba Sándo r
Fidesz — Magyar Polgári Szövetsé g

Budapest, 2009. december 3.
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